
 

 

 

Referat af Bestyrelsesmøde d. 07-06-2021 

 

Tilstede: Per Dahlhammer – Christina – Lene – Lise-Lotte – Horst 

 

Bestyrelsen bød Per velkommen til vores første møde. Per gennemgik og forklarede 

os vedrørende ydelsesplanen og som blev godkendt af Bestyrelsen. Derefter 

gennemgik vi drifts og vedligeholdelsesplanen, hvor bestyrelsen havde nogle 

punkter som blev opdateret. 

Efter at have sagt farvel til Per, genoptog vi vores møde, det der blev diskuteret var 

den manglende orientering vedrørende beplantning, hvem gør hvad og hvad burde 

vi have gjord. Dette gav en livlig diskussion på en god måde. 

Bestyrelsen mener også at det er uheldigt at man tager sit husdyr med i vaskeriet på 

grund af hygiejne og allergi, vi har bedt Pernille om at sætte en skrivelse op i 

vaskeriet med at husdyr i vaskeriet er ikke tilladt. 

Bestyrelsen holder Sommerferie og har næste møde d. 23-08-2021 KL. 18.00 

Referent: Horst 

 

 

 


